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Asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ valdybos posėdžio 

PROTOKOLAS Nr. 11 

 

 

2022 m. rugpjūčio 4 d. 13.00 val. 

Kužiai, Šiaulių r. 

 

Posėdis įvyko: 2022 m. rugpjūčio 4 d. 13.00 val., Vilties g. 2, Kužiai, Šiaulių r. 

 

Susirinkimo pirmininkas Giedrius Jakubėnas 

Susirinkimo sekretorė Kristina Burke - Žilinskienė 

 

Susirinkime dalyvauja valdybos nariai: Giedrius Jakubėnas, Algimantas Lacis, Jolanda 

Rudavičienė, Aleksas Lisauskas, Deimantė Radžvilė, Edgaras Karnčiukas, Justinas Jancevičius, Audrius 

Kondrotas. 

  

DARBOTVARKĖ: 

 

1. Dėl asociacijos “Šiaulių rajono vietos veiklos grupė” teritorijos 2015 – 2023 metų vietos 

plėtros strategijos įgyvendinimo eigos. 

2.  Dėl vietos projektų, teikiamų pagal asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ 

teritorijos 2015 – 2023 m. vietos plėtros strategijos priemonės „Ūkio ir verslo plėtra“ veiklos srities 

„Parama ne žemės ūkio verslui kaimo vietovėse plėtoti“ Nr. LEADER-19.2-6.4.1 (lėšų šaltinis EURI), 

finansavimo sąlygų aprašo patvirtinimo 27-am kvietimui. 

3. Dėl paprasto kvietimo teikti vietos projektus Nr. 27 paskelbimo. 

4. Dėl UAB “Baltic Gold” įgyvendinamo projekto. 

5. Kiti einamieji klausimai. 

 

G. Jakubėnas pradedant posėdį siūlo išsirinkti posėdžio pirmininką ir sekretorių.  

Valdybos nariai siūlo posėdžio pirmininku G. Jakubėną, sekretore VVG finansininkę K. Burke – 

Žilinskienę.  

G. Jakubėnas klausia valdybos narių ar jie sutinka, kad posėdžio pirmininku būtų G. Jakubėnas, o 

sekretore K. Burke - Žilinskienė. Visi valdybos nariai vienbalsiai sutinka. 

 

G. Jakubėnas pristato posėdžio darbotvarkę ir klausia valdybos narių ar visi sutinka su pasiūlyta 

darbotvarke. Valdybos nariai vienbalsiai pritaria. 

  

G. Jakubėnas suskaičiuoja, kad posėdyje iš viso dalyvauja  8 valdybos nariai.  

  

1. SVARSTYTA. Dėl asociacijos “Šiaulių rajono vietos veiklos grupė” teritorijos 2015 – 

2023 metų vietos plėtros strategijos įgyvendinimo eigos. 

 

G. Jakubėnas prašo klausimą išdėstyti P. Zavecką. 

P. Zaveckas trumpai apžvelgia asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ teritorijos 2015 – 2023 

m. vietos plėtros strategijos įgyvendinimo eigą. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl vietos projektų, teikiamų pagal asociacijos „Šiaulių rajono vietos 

veiklos grupė“ teritorijos 2015 – 2023 m. vietos plėtros strategijos priemonės „Ūkio ir verslo plėtra“ 

veiklos srities „Parama ne žemės ūkio verslui kaimo vietovėse plėtoti“ Nr. LEADER-19.2-6.4.1 (lėšų 

šaltinis EURI), finansavimo sąlygų aprašo patvirtinimo 27-am kvietimui. 

 

G. Jakubėnas primena, kad šio klausimo medžiaga Finansavimo sąlygų aprašas (toliau – FSA) su priedais 

susipažinimui ir analizavimui buvo išsiųstas elektroniniu paštu kartu su kvietimu į valdybos posėdį. 

P. Zaveckas trumpai primena svarbiausius šio finansavimo sąlygų aprašo aspektus, pasikeitimus. 

G. Jakubėnas klausia ar valdybos nariai klausimų turi. 

Valdybos nariai klausimų neturi. 
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G. Jakubėnas kviečia balsuoti ar patvirtinti asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ teritorijos 

2015 – 2023 m. vietos plėtros strategijos priemonės „Ūkio ir verslo plėtra“ veiklos srities „Parama ne 

žemės ūkio verslui kaimo vietovėse plėtoti“ Nr. LEADER-19.2-6.4.1 (lėšų šaltinis EURI), finansavimo 

sąlygų aprašo patvirtinimo 27-am kvietimui. 

 

 BALSAVIMAS: „už“ – 8 (aštuoni), „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0. 

  

NUTARTA patvirtinti asociacijos „Šiaulių rajono vietos veiklos grupė“ teritorijos 2015 – 2023 m. vietos 

plėtros strategijos priemonės „Ūkio ir verslo plėtra“ veiklos srities „Parama ne žemės ūkio verslui kaimo 

vietovėse plėtoti“ Nr. LEADER-19.2-6.4.1 (lėšų šaltinis EURI), finansavimo sąlygų aprašo patvirtinimo 

27-am kvietimui. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl paprasto kvietimo teikti vietos projektus Nr. 27 paskelbimo. 

 

G. Jakubėnas prašo P. Zavecką išdėstyti klausimą. 

P. Zaveckas primena, kad informacija apie paprastąjį kvietimą teikti vietos projektus Nr. 27 buvo išsiųsta 

kartu su kvietimu į valdybos posėdį. Klausia ar valdybos nariai turi klausimų ir prašo patvirtinti kvietimą. 

Valdybos nariai klausimų neturi. 

 

G. Jakubėnas kviečia balsuoti ar patvirtinti paprasto kvietimo teikti vietos projektus Nr. 27 skelbimą nuo 

2022 m. rugsėjo 1 d. iki 2022 m. spalio 3 d. 

 

 BALSAVIMAS: „už“ – 8 (aštuoni), „prieš“ – 0, „susilaikė“ – 0. 

  

NUTARTA patvirtinti paprasto kvietimo teikti vietos projektus Nr. 27 skelbimą nuo 2022 m. rugsėjo 1 d. 

iki 2022 m. spalio 3 d. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl UAB “Baltic Gold” įgyvendinamo projekto. 

 

G. Jakubėnas prašo klausimą išdėstyti P. Zavecką. 

P. Zaveckas primena, kad UAB „Baltic Gold“ įgyvendina vietos projektą „UAB „BALTIC GOLD“ plėtra 

pradedant tekstilės apdailos verslą“ Nr. ŠIAU-LEADER-6A-D-6-5-2018, taip pat kokios šiame vietos 

projekte numatytos investicijos. Informuoja, kad jau praėjo trys metai nuo vietos projekto įgyvendinimo 

pradžios. Visus tuos tris metus buvo nuolat palaikomas ryšys su projekto vykdytoju, skatinama daryti 

projekto investicijas, nelaukti projekto įgyvendinimo termino pabaigos, tačiau projekto įgyvendinimas 

niekaip nevyko, projekto vykdytojas vis rasdavo priežasčių, kodėl nevyksta projekto įgyvendinimas. Jau 

kai pagaliau buvo gautas vietos projekte numatytas įsigyti spausdintuvas, paaiškėjo, kad įranga pateikta 

ne pagal projekto vykdytojo pirkimo sąlygas, kaip teigė projekto vykdytojas, todėl šio spausdintuvo jis 

nepriėmė. Atsižvelgiant į susiklosčiusią situaciją projekto vykdytojo prašymu buvo pratęstas projekto 

įgyvendinimo terminas iki šių metų pabaigos. Informuoja, kad kaip tik prieš pat šį valdybos posėdį jam 

skambino projekto vykdytojo tiekėjo atstovai, kurie informavo apie visai priešingą situaciją dėl minėto 

spausdintuvo nepriėmimo, apkaltino projekto vykdytoją tiesiog nenoru įgyvendinti projektą. P. Zaveckas 

pabrėžia, kad nežinia kuri šalis, projekto vykdytojas ar jo tiekėjas, sako tiesą ir tai yra jų tarpusavio 

reikalai. VVG tikslas yra tik, kad būtų tinkamai ir savalaikiai įgyvendintas projektas. Prašo valdybos 

narių aptarti šią situaciją su projekto vykdytoju. 

 

Į posėdį pakviečiamas UAB „Baltic Gold“ direktorius Žydrūnas Šalkevičius. 

 

P. Zaveckas primena, kad labai ilgai užsitęsė projekto įgyvendinimas ir klausia ar bus įgyvendintas šis 

vietos projektas. 
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Ž. Šalkevičius atsako, kad nesąžiningas tiekėjas pristatė prikimo sąlygų neatitinkančią įrangą, todėl jis 

negali priimti šios įrangos. Šiuo metu vyksta derybos. Jis, be abejo, yra suinteresuotas, kad projektas būtų 

įgyvendintas, bet dabar situacija yra tokia, kad kol kas spausdintuvas nėra įsigytas. Yra rastas naujas 

tiekėjas, kuris galėtų pristatyti tinkamą įrangą, tačiau kol nebaigtos spręsti problemos su dabartiniu 

tiekėju, naujas pirkimas neorganizuojamas. Kelių savaičių bėgyje problema su dabartiniu tiekėju turėtų 

išsispręsti, nes baigiasi sudarytos sutarties įgyvendinimo terminas.  

P. Zaveckas informuoja Ž. Šalkevičių apie tiekėjo atstovų skambučius prieš posėdį. 

J. Rudavičienė klausia Ž. Šalkevičiaus kodėl taip ilgai, net tris metus, buvo tempiamas projekto 

įgyvendinimas. 

Ž. Šalkevičius atsako, kad buvo radę tiekėją jau pradžioje, bet prasidėjo Covid situacija, karantinai ir 

tiekėjas nebeatvežė įrangos. Tada buvo organizuotas naujas pirkimas, kurį laimėjo dabartinis tiekėjas ir 

kuris pateikė sąlygų neatitinkančią įrangą. 

G. Jakubėnas klausia Ž. Šalkevičiaus, ką jis yra nusprendęs toliau daryti.  

Ž. Šalkevičius teigia, kad su dabartiniu tiekėju sudarytos pirkimo sutarties terminas baigiasi kitą savaitę. 

Jeigu tiekėjas nepateikia tinkamos įrangos, tada sutartis nutraukiama ir bus organizuojamas naujas 

pirkimas, kurio pasekoje bus perkama iš kito tikėjo. 

A. Lacis ar sutartyje su dabartiniu tiekėju numatytos netesybos. 

Ž. Šalkevičius atsako, kad sutartyje netesybos numatytos, ir jeigu tiekėjas neišpildys sutarties, kreipsis į 

teismą. 

P. Zaveckas prašo Ž. Šalkevičių pateikti kokią nors konkrečią datą iki kada asociacija „Šiaulių rajono 

vietos veiklos grupė“ gaus kokį nors atsakymą ar patvirtinimą dėl tolimesnio projekto įgyvendinimo ir dėl 

įrangos įsigijimo. Kyla grėsmė, kad net ir pratęsus projekto įgyvendinimo terminą, projektas nebus 

įgyvendintas ir projektui skirtos lėšos nebus panaudotos. Vietos plėtros strategijos įgyvendinimo 

laikotarpis jau eina į pabaigą, todėl bet koks neįgyvendintas projektas ir likutinės lėšos kelia nemažai 

problemų. 

A. Kondrotas siūlo, kad projekto vykdytojas galbūt galėtų pateikti veiksmų planą su datomis, kaip 

įgyvendins projektą iki projekto įgyvendinimo pabaigos. 

Ž. Šalkevičius ir valdyba sutaria, kad iki š. m. rugpjūčio 17 d. UAB „Baltic Gold“ pateiks veiksmų planą, 

kaip įgyvendins projektą iki įgyvendinimo termino pabaigos. 

 

5. SVARSTYTA. Kiti einamieji klausimai. 

 

Kitų einamųjų klausimų nesvarstyta. 

 

 

G. Jakubėnas dėkoja valdybos nariams už dalyvavimą posėdyje ir užbaigia posėdį. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas: _____________ Giedrius Jakubėnas 

 

 

Posėdžio sekretorė _____________ Kristina Burke - Žilinskienė 


